

Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in the name of HKSCC Nominees Limited (“HKSCC Nominees”) and deposited directly into the Central Clearing and Settlement System (“CCASS”) for credit to your CCASS Investor Participant stock account or the stock account of your designated CCASS Participant 如閣下欲以香港中央結算(代理人)有限公司(「香港結算代理人」)的名義登記將獲發行的香港發售股份，並直接存入中央結算及交收系統(「中央結算系統」)，以寄存於閣下的中央結算系統投資者戶口持有人股份戶口或閣下指定的中央結算系統參與者股份戶口，請使用本表格

This Application Form uses the same terms as defined in the prospectus of Sincere Pharmaceutical Group Limited (the “**Company**”) dated October 13, 2020 (the “**Prospectus**”).

本申請表格使用先聲藥業集團有限公司(「本公司」)於2020年10月13日刊發的招股書(「招股書」)所界定的詞語。

Neither this Application Form nor the Prospectus constitutes an offer to sell or the solicitation of an offer to buy any Hong Kong Offer Shares in any jurisdiction other than Hong Kong. The Hong Kong Offer Shares may not be offered or sold in the United States without registration or an exemption from registration under the U.S. Securities Act.

本申請表格及招股書概不構成在香港或任何其他司法管轄區內發售或招攬認購香港發售股份的要約或邀請，或向任何人士提供有關香港發售股份的資料。香港發售股份可能不會在美國註冊或根據美國證券法獲豁免註冊的情況下在美國發售或出售。

(See paragraph 2 in the section “How to make your application”)
(請參閱「申請手續」一節第2段)

Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in the name of HKSCC Nominees Limited (“HKSCC Nominees”) and deposited directly into the Central Clearing and Settlement System (“CCASS”) for credit to your CCASS Investor Participant stock account or the stock account of your designated CCASS Participant 如閣下欲以香港中央結算(代理人)有限公司(「香港結算代理人」)的名義登記將獲發行的香港發售股份，並直接存入中央結算及交收系統(「中央結算系統」)，以寄存於閣下的中央結算系統投資者戶口持有人股份戶口或閣下指定的中央結算系統參與者股份戶口，請使用本表格

*(1) If you are a CCASS Investor Participant, only a Hong Kong Identity Card number (if you are an individual) or a Hong Kong Business Registration number (if you are a body corporate) will be accepted for this application, please see paragraph 2 under the section “How to make your application”.

如閣下為中央結算系統投資者戶口持有人，是項申請僅接納香港身份證號碼(如屬個別人士)或香港商業登記號碼(如屬法人團體)；請參閱「申請手續」一節第2段。

(2) If you are applying through a designated CCASS Participant (other than a CCASS Investor Participant): For an individual, you must provide your Hong Kong Identity Card number or passport number. If you hold a Hong Kong Identity Card, please provide that number. If you do not hold a Hong Kong Identity Card, please provide your passport number. For a body corporate, please provide your Hong Kong Business Registration number.

如閣下透過中央結算系統投資者戶口持有人以外的指定中央結算系統參與者提出申請：如屬個別人士，必須填寫閣下的香港身份證號碼或護照號碼(持有香港身份證者請填寫香港身份證號碼，否則請填寫護照號碼)；如屬法人團體，請填寫香港商業登記號碼。

(3) Part of the Hong Kong Identity Card number/passport number of you or, for joint applicants, the first-named applicant may be printed on your refund cheque (if any). Such data will be used for checking the validity of Application Form and such data would also be transferred to a third party for such purpose and refund purpose. Your banker may require verification of your Hong Kong Identity Card number/passport number before you can cash your refund cheque.

日後如需退回申請股款，退款支票上或會印有閣下或(如屬聯名申請人)排名首位申請人的香港身份證號碼 護照號碼的一部分。有關資料將用於核實申請表格的有效性，亦會轉交第三方作資料核實和退款。銀行兌現退款支票前或會要求查證閣下的香港身份證號碼 護照號碼。

(4) If an application is made by an unlisted company and:

- the principal business of that company is dealing in securities; and
- you exercise statutory control over that company,

then the application will be treated as being made for your benefit.

如申請人是一家非上市公司，而：

This page is intentionally left blank
此乃白頁 特意留空

Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in the name of HKSCC Nominees Limited (“HKSCC Nominees”) and deposited directly into the Central Clearing and Settlement System (“CCASS”) for credit to your CCASS Investor Participant stock account or the stock account of your designated CCASS Participant

How to make your application

1. Use the table below to calculate how much you must pay. Your application must be for a minimum of 1,000 Hong Kong Offer Shares and in one of the numbers set out in the table, or your application will be rejected.

Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in the name of HKSCC Nominees Limited (“HKSCC Nominees”) and deposited directly into the Central Clearing and Settlement System (“CCASS”) for credit to your CCASS Investor Participant stock account or the stock account of your designated CCASS Participant

4. Tear off the Application Form, fold it once and lodge your completed Application Form (with cheque or banker’s cashier order attached) to one of the collection boxes at any of the following branches of:

Bank of China (Hong Kong) Limited

District	Branch Name	Address
Hong Kong Island	Shek Tong Tsui Branch	534 Queen’s Road West, Shek Tong Tsui, Hong Kong
	409 Hennessy Road Branch	409-415 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong
Kowloon	Mei Foo Mount Sterling Mall Branch	Shop N47-49, G/F, Mount Sterling Mall, Mei Foo Sun Chuen, Kowloon
	Kowloon Plaza Branch	Unit 1, Kowloon Plaza, 485 Castle Peak Road, Kowloon
New Territories	Tai Wai Branch	74-76 Tai Wai Road, Sha Tin, New Territories
	Castle Peak Road (Yuen Long) Branch	162 Castle Peak Road, Yuen Long, New Territories

5. Your Application Form can be lodged at these times:

Tuesday, October 13, 2020 – 9:00 a.m. to 5:00 p.m.
Wednesday, October 14, 2020 – 9:00 a.m. to 5:00 p.m.
Thursday, October 15, 2020 – 9:00 a.m. to 5:00 p.m.
Friday, October 16, 2020 – 9:00 a.m. to 12:00 noon

6. The latest time for lodging your application is 12:00 noon on Friday, October 16, 2020. The application lists will be opened between 11:45 a.m. to 12:00 noon on that day, subject only to the weather conditions, as described in “Effect of Bad Weather on the Opening of the Application Lists” in the “How to Apply for the Hong Kong Offer Shares” section of the Prospectus.

The applications for the Hong Kong Offer Shares will commence on Tuesday, October 13, 2020 through Friday, October 16, 2020. The application monies (including the brokerage fees, SFC transaction levies and Stock Exchange trading fees) will be held by the receiving bank and on behalf of the Company after the closing of the application lists and the refund monies, if any, will be returned to the applicants without interest on or before Thursday, October 22, 2020. Investors should be aware that the dealings in the Shares on the Stock Exchange are expected to commence on Friday, October 23, 2020.

如閣下欲以香港中央結算(代理人)有限公司(「香港結算代理人」)的名義登記將獲發行的香港發售股份，並直接存入中央結算及交收系統(「中央結算系統」)，以寄存於閣下的中央結算系統投資者戶口持有人股份戶口或閣下指定的中央結算系統參與者股份戶口，請使用本表格

申請手續

1. 使用下表計算閣下應付的款項。閣下申請認購的股數須至少為1,000股香港發售股份，並為下表所列的其中一個數目，否則閣下的申請將不獲受理。

先聲藥業集團有限公司 (每股香港發售股份13.70港元) 可供申請認購的香港發售股份數目及應繳款項							
申請認購的 香港發售 股份數目	申請時 應繳款項 港元	申請認購的 香港發售 股份數目	申請時 應繳款項 港元	申請認購的 香港發售 股份數目	申請時 應繳款項 港元	申請認購的 香港發售 股份數目	申請時 應繳款項 港元
1,000	13,838.06	20,000	276,761.10	100,000	1,383,805.49	3,000,000	41,514,164.70
2,000	27,676.11	25,000	345,951.38	200,000	2,767,610.98	4,000,000	55,352,219.60
3,000	41,514.17	30,000	415,141.65	300,000	4,151,416.47	5,000,000	69,190,274.50
4,000	55,352.22	35,000	484,331.93	400,000	5,535,221.96	6,000,000	83,028,329.40
5,000	69,190.28	40,000	553,522.20	500,000	6,919,027.45	7,000,000	96,866,384.30
6,000	83,028.33	45,000	622,712.48	600,000	8,302,832.94	8,000,000	110,704,439.20
7,000	96,866.39	50,000	691,902.75	700,000	9,686,638.43	9,000,000	124,542,494.10
8,000	110,704.44	60,000	830,283.29	800,000	11,070,443.92	10,000,000	138,380,549.00
9,000	124,542.50	70,000	968,663.84	900,000	12,454,249.41	13,029,000 ⁽¹⁾	180,296,017.30
10,000	138,380.55	80,000	1,107,044.39	1,000,000	13,838,054.90	⁽¹⁾ 閣下可申請認購的香港發售股份最高數目。	
15,000	207,570.83	90,000	1,245,424.94	2,000,000	27,676,109.80		

2. 閣下作為申請人，必須按照下列指示以英文正楷填妥表格，並於申請表格次頁簽署。只接納親筆簽名(不得以個人印章代替)。
 - 如閣下透過中央結算系統投資者戶口持有人以外的指定中央結算系統參與者提出申請：
 - 該指定中央結算系統參與者必須於表格蓋上公司印鑑(附有公司名稱)，並在適當方格內填寫參與者編號。
 - 如閣下以個人中央結算系統投資者戶口持有人名義提出申請：
 - 表格須載有閣下的姓名和香港身份證號碼。
 - 須在適當方格內填寫閣下的參與者編號。
 - 如閣下以聯名個人中央結算系統投資者戶口持有人名義提出申請：
 - 表格須載有所有聯名投資者戶口持有人的姓名和香港身份證號碼；
 - 須在適當方格內填寫閣下的參與者編號。
 - 如閣下以公司中央結算系統投資者戶口持有人名義提出申請：
 - 表格須載有閣下的公司名稱和香港商業登記號碼；
 - 須在適當方格內填寫閣下的參與者編號並蓋上公司印鑑(附有公司名稱)。

中央結算系統參與者的資料(包括參與者編號及或附有公司名稱之公司印鑑)或其他類似事項如有不確或遺漏，均可能導致閣下的申請無效。
3. 閣下須將支票或銀行本票釘於表格上。每份香港發售股份申請須附一張獨立開出的支票或一張獨立開出的銀行本票。支票或銀行本票必須符合以下所有規定，否則閣下的申請將不獲受理：

如閣下欲以香港中央結算(代理人)有限公司(「香港結算代理人」)的名義登記將獲發行的香港發售股份，並直接存入中央結算及交收系統(「中央結算系統」)，以寄存於閣下的中央結算系統投資者戶口持有人股份戶口或閣下指定的中央結算系統參與者股份戶口，請使用本表格

4. 請撕下申請表格，對摺一次，然後將填妥的申請表格(連同支票或銀行本票)投入下列任何一家分行特設的收集箱：

中國銀行(香港)有限公司

地區	分行名稱	地址
香港島	石塘咀分行	香港石塘咀皇后大道西534號

Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in the name of HKSCC Nominees Limited (“HKSCC Nominees”) and deposited directly into the Central Clearing and Settlement System (“CCASS”) for credit to your CCASS Investor Participant stock account or the stock account of your designated CCASS Participant

Simcere

Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in the name of HKSCC Nominees Limited (“HKSCC Nominees”) and deposited directly into the Central Clearing and Settlement System (“CCASS”) for credit to your CCASS Investor Participant stock account or the stock account of your designated CCASS Participant

- **understand** that, in accordance with Guidance Letter HKEX-GL91-18 issued by the Stock Exchange, where the International Offer Shares are undersubscribed and the Hong Kong Offer Shares are oversubscribed irrespective of the number of times, up to 26,056,000 Offer Shares may be reallocated to the Hong Kong Public Offering from the International Offering, so that the total number of the Shares available under the Hong Kong Public Offer will be increased to 52,114,000 Offer Shares, representing approximately 20% of the number of the Offer Shares initially available under the Global Offering (before any exercise of the Over-allotment Option), and the final Offer Price shall be fixed at the low-end of the indicative Offer Price range (i.e. HK\$12.10 per Offer Share) as stated in the Prospectus. Further details of the reallocation are stated in the paragraph headed “Structure of the Global Offering – The Hong Kong Public Offering – Reallocation” of the Prospectus;
- **declare** and **represent** that this is the only application made and the only application intended by you to be made to benefit you or the person for whose benefit you are applying;
- **understand** that the Company and the Joint Global Coordinators will rely on your declarations and representations in deciding whether or not to make any allotment of any of the Hong Kong Offer Shares to you and that you may be prosecuted for making a false declaration;
- (if the application is made for your own benefit) **warrant** that no other application has been or will be made for your benefit on a **WHITE** or **YELLOW** Application Form or by giving electronic application instructions to HKSCC or to the **White Form eIPO** Service Provider by you or by any one as your agent or by any other person; and
- (if you are making the application as an agent for the benefit of another person) **warrant** that (i) no other application has been or will be made by you as agent for or for the benefit of that person or by that person or by any other person as agent for that person on a **WHITE** or **YELLOW** Application Form or by giving

如閣下欲以香港中央結算(代理人)有限公司(「香港結算代理人」)的名義登記將獲發行的香港發售股份，並直接存入中央結算及交收系統(「中央結算系統」)，以寄存於閣下的中央結算系統投資者戶口持有人股份戶口或閣下指定的中央結算系統參與者股份戶口，請使用本表格

Sincere

如閣下欲以香港中央結算(代理人)有限公司(「香港結算代理人」)的名義登記將獲發行的香港發售股份，並直接存入中央結算及交收系統(「中央結算系統」)，以寄存於閣下的中央結算系統投資者戶口持有人股份戶口或閣下指定的中央結算系統參與者股份戶口，請使用本表格

明白根據聯交所發出的指引信HKEX-GL91-18，當國際

Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in the name of HKSCC Nominees Limited (“HKSCC Nominees”) and deposited directly into the Central Clearing and Settlement System (“CCASS”) for credit to your CCASS Investor Participant stock account or the stock account of your designated CCASS Participant

Personal Data

Personal Information Collection Statement

This Personal Information Collection Statement informs the applicant for, and holder of, Hong Kong Offer Shares, of the policies and practices of the Company and its Hong Kong Share Registrar in relation to personal data and the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) (the “**Ordinance**”).

1. Reasons for the collection of your personal data

It is necessary for applicants and registered holders of securities to supply correct personal data to the Company or its agents and the Hong Kong Share Registrar when applying for securities or transferring securities into or out of their names or in procuring the services of the Hong Kong Share Registrar.

Failure to supply the requested data may result in your application for securities being rejected, or in delay or the inability of the Company or its Hong Kong Share Registrar to effect transfers or otherwise render their services. It may also prevent or delay registration or transfers of the Hong Kong Offer Shares which you have successfully applied for and/or the dispatch of share certificate(s) and/or refund cheque(s) to which you are entitled.

It is important that securities holders inform the Company and the Hong Kong Share Registrar immediately of any inaccuracies in the personal data supplied.

2. Purposes

The personal data of the securities holders may be used, held, processed, and/or stored (by whatever means) for the following purposes:

- processing your application and refund cheque, where applicable, verification of compliance with the terms and application procedures set out in this Application Form and the Prospectus and announcing results of allocation of the Hong Kong Offer Shares;
- compliance with applicable laws and regulations in Hong Kong and elsewhere;
- registering new issues or transfers into or out of the names of securities’ holders including, where applicable, HKSCC Nominees;
- maintaining or updating the register of securities’ holders of the Company;
- verifying securities holders’ identities;
- establishing benefit entitlements of securities’ holders of the Company, such as dividends, rights issues, bonus issues, etc.;
- distributing communications from the Company and its subsidiaries;
- compiling statistical

如閣下欲以香港中央結算(代理人)有限公司(「香港結算代理人」)的名義登記將獲發行的香港發售股份，並直接存入中央結算及交收系統(「中央結算系統」)，以寄存於閣下的中央結算系統投資者戶口持有人股份戶口或閣下指定的中央結算系統參與者股份戶口，請使用本表格

個人資料

個人資料收集聲明

此項個人資料收集聲明是向香港發售股份的申請人和持有人說明有關本公司及其香港股份過戶登記處有關個人資料和第486章《個人資料(私隱)條例》(「條例」)方面的政策和慣例。

1. 收集閣下個人資料的原因

證券申請人及登記持有人以本身名義申請證券或轉讓或受讓證券時或尋求香港股份過戶登記處的服務時，必須向本公司或其代理人及香港股份過戶登記處提供準確個人資料。

未能提供所要求的資料可能導致閣下申請證券被拒或延遲，或本公司或其香港股份過戶登記處無法落實轉讓或提供服務。此舉也可能妨礙或延遲登記或轉讓閣下成功申請的香港發售股份及或寄發閣下應得的股票及或退款支票。

證券持有人所提供的個人資料如有任何錯誤，須立即通知本公司及香港股份過戶登記處。

2. 目的

證券持有人的個人資料可被採用及以任何方式持有、處理及或保存，以作下列用途：

- 處理閣下的申請及退款支票(如適用)核實是否符合本申請表格及招股書載列的條款和申請程序以及公佈香港發售股份的分配結果；
- 遵守香港及其他地區的適用法律及法規；
- 以證券持有人(包括香港結算代理人(如適用))的名義登記新發行證券或轉讓或受讓證券；
- 存置或更新本公司證券持有人的名冊；
- 核實證券持有人的身份；
- 確定本公司證券持有人的受益權利，例如股息、供股和紅股等；
- 分發本公司及其附屬公司的通訊；
- 編製統計數據和證券持有人資料；
- 披露有關資料以便就權益索償；及
- 與上述有關的任何其他附帶或相關目的及或使本公司及香港股份過戶登記處能履行對證券持有人及或監管機構承擔的責任及或證券持有人不時同意的任何其他目的。

3. 轉交個人資料

本公司及其香港股份過戶登記處所持有關證券持有人的個人資料將會保密，但本公司及其香港股份過戶登記處可以在為達到上述任何目的之必要情況下，向下列任何人士披露、獲取或轉交(無論在香港境內或境外)有關個人資料：

- 本公司委任的代理人，例如財務顧問、收款銀行和主要海外股份過戶登記分處；
- (如證券申請人要求將證券存於中央結算系統)香港結算或香港結算代理人；彼等將會就中央結算系統的運作使用有關個人資料；
- 向本公司或香港股份過戶登記處提供與其各自業務營運有關的行政、電訊、電腦、付款或其他服務的任何代理人、承包商或第三方服務供應商；
- 聯交所、證監會及任何其他法定監管機關或政府部門或遵照其他法例、規則或法規；及
- 證券持有人與其進行或擬進行交易的任何人士或機構，例如彼等的銀行、律師、會計師或股票經紀等。

4. 個人資料的保留

本公司及其香港股份過戶登記處將按收集個人資料所需的用途保留證券申請人及持有人的個人資料。無需保留的個人資料將會根據條例銷毀或處理。

5. 查閱和更正個人資料

證券持有人有權確定本公司或香港股份過戶登記處是否持有其個人資料，並有權索取有關該資料的副本並更正任何不準確資料。本公司和香港股份過戶登記處有權就處理任何查閱資料的要求收取合理費用。

所有查閱資料或更正資料的要求應按招股書「公司資料」一節所披露或不時通知的本公司註冊地址送交公司秘書，或向本公司的香港股份過戶登記處的個人資料私隱事務主任提出。

閣下簽署申請表格或向香港結算發出電子認購指示，即表示同意上述各項。